
Protokoll fra styremøte SBF  
Dato: Mandag 13. november 2023  
Møte: 1 – sesong 2023/24  
Sted: Hjemme hos Anders på Snarøya 
Tid: 17:00 – 19:00  
 
Til stede: Anders, Ray, Finn Morten, Harald og Bent 
Forfall:  
 
Møteleder: Ray 
Referent: Bent  
 
  1. Godkjenning av innkalling og referat (alle) 
  2. Valg av nestleder (Ray) 
  3. Fordeling av arbeidsoppgaver (alle) 
  4. Økonomi (Finn Morten) 
  5. Nytt fra klubbene og oppfølging (Anders/Ray) 
  6. Samarbeidspartner (Harald/Anders/Ray) 
  7. Hjemmesiden (Anders) 
  8. Groundhopping (Bent/Ray)   
  9. Håndboka 2024 (Bent/Ray) 
10. Andre aktiviteter (alle) 
11. Eventuelt (alle) 
 
 
1. Møteinnkalling godkjent. Styret gikk igjennom oppfølgingspunktene. 

 
2. Bent ble enstemmig valg til nestleder for sesongen 2023/24 

 
3. Styret fortsetter med samme fordeling av arbeidsoppgaver som i sesongen 2022/23.  

 
4. Noen få supporterklubber har allerede betalt for kontingenten for sesongen 2023/24. 

Ellers så har det ikke skjedd så mye siden nytt regnskapsår startet 1. oktober.  
 

5. Ray har vært i dialog med de fem supporterklubbene som ble innstilt med forbehold på 
årsmøtet: Charlton Athletic, Cheltenham Town, Kidderminster Harriers, Middlesbrough og 
Wycombe Wanderers. Wrexham som ble tatt opp som nytt medlem på årsmøtet har i 
etterkant informert SBF at de likevel ikke ønsker å være med.  

 
6. Anders og Ray har hatt et samarbeidsmøte med supporter.no. Det resulterte i et utkast til 

en ny avtale med omtrent samme betingelser som tidligere. Harald jobber med videre 
med å få til samarbeidsavtale med en reiseoperatør til og med sportspuben Bohemen i 
Oslo. De øvrige samarbeidsavtalene løper videre. Anders har mottatt en e-post fra 
Grønland Boulebar & Spiseri (samme eiere som The Scotsman og Dr. Jekyll’s Pub) om 
SBF kan promotere stedet overfor supporterklubbene. Oppfølging: Finn Morten sender 
faktura på 5.500,- til supporter.no for 2023.  

 
7. Anders og Bent deler på å legge ut nyheter og oppdatere informasjon på SBFs 

hjemmeside. SBF har mottatt flere henvendelser fra supporterklubber som har blitt 
straffet for bruk av bilder med opphavsrett. Oppfølging: Anders sender ut informasjon til 
supporterklubbene med advarsel om bildebruk 

 
8. Fortsatt stor interesse for banehopping. Nye banebesøk blir registrer ukentlig og styret er 

fornøyd med hvordan www.banheopper.com driftes. 
 



9. Styret enig om å kjøre samme opplegg for håndboka i 2024 som i 2023. Bent blir 
redaktør. Resten av styret oppfordret til å komme med forslag til innhold til neste 
styremøte. 
 

10. SBF arrangeres quizkveld på The Scotsman tirsdag 21. november kl. 18:00. Anders og 
Ray lager spørsmålene. Ray jobber videre med et opplegg for en eventuell fellestur til 
neste styremøte. 

 
11. Neste styremøte er berammet til tirsdag 16. januar 2024 kl. 17:00 på Høvik skole. 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 


